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Vragen van de leden Van Dekken en Dikkers (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over de kalvertransporten 
(ingezonden 11 december 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «De wrede waarheid achter kalvertranspor-
ten»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit bericht? 

Vraag 3
Hoeveel kalveren worden jaarlijks vanuit het buitenland naar Nederland 
vervoerd? Welk percentage van deze dieren heeft na deze reis last van 
klachten? Kunt u een overzicht per klacht maken, waarbij u een onderscheid 
maakt tussen tenminste (maar niet beperkt tot) diarree, longontsteking, 
uitputting en verwonding door onder andere vertrapping? Welk percentage 
kalveren sterft als gevolg van de reis? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van het jaarlijks aantal overtredingen van de 
regels, waaronder (maar niet beperkt tot) een ingekorte of overgeslagen 
pauze na een transporttijd van 9 uur en het overslaan of te kort pauze houden 
na een transporttijd van 24 uur? 

Vraag 5
Welke maximale transportduur is in uw ogen acceptabel? Bent u het er mee 
eens dat dit maximaal 8 uur zou moeten zijn? Worden er in de sector stappen 
gezet om de transporttijd te verkorten? Zo ja, wat zijn deze stappen? 

Vraag 6
Is een aanscherping van de regels (zoals door de Dierenbescherming in het 
artikel wordt voorgesteld) in uw ogen nodig, inclusief strengere controle op 
de naleving van deze regels? Zo ja, welke regels heeft u daarbij in gedachten? 
Zo nee, waarom niet? 

1 Dier, Magazine van de Dierenbescherming, nummer 4, jaargang 95, winter 2015
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Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het eerstvolgende Algemeen overleg 
dierziekten en antibioticagebruik?
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